



MEDIA RELEASE

Western Championships Set to Begin



WINNIPEG (October 16, 2023) - The Racquetball Canada Western Championships get underway October 20 at the Glen Allan Recreation Complex in Sherwood Park, Alberta. 50 players from four provinces are competing in the three-day tournament, which is being hosted by the Edmonton Racquetball Association.

Who:

- 50 players from Alberta, British Columbia, Manitoba, and Ontario
- Competitors will include some junior national team members who are using this as preparation for the upcoming Junior World Championships in November.
- Also competing are Roger HARRIPERSAD of Calgary (Racquetball Canada Hall of Famer) and Paul Shanks of Edmonton. These two competed together internationally for Canada as national team members.
- Bob Bear of Edmonton, who worked alongside the founding members of Racquetball Canada is also competing. The founding members John Kempo, Howie Rankin and Ken Wilson were all from Edmonton and are inducted into Racquetball Canada's Hall of Fame.

What:

- Racquetball Canada's Western Championships. This event will be held in Alberta for the next four years, alternating between Edmonton (and area) and Calgary.
- The tournament includes several age and skill divisions with players from age 12 to 79 registered to compete.
- Depending on the division, the format will include both round robin and elimination bracket play.
- The tournament is open to the public free of charge.

Where:

- Glen Allan Recreation Complex, 199 Georgian Way, Sherwood Park

- Glen Allan Recreation Complex, 199 Georgian Way, Sherwood Park

When:

- Play begins Friday, October 20 at 5:00 pm.
- The final schedule has not yet been set but matches will generally run until about 9pm on Friday October 20 and Saturday October 21 and begin at 9:00 am on Saturday, October 21 and Sunday October 22.
- Draws will be posted about 48 hours prior to the beginning of the tournament at the following link.

[Click here](#) to link to the draws and results. The draws will be posted by prior to the tournament beginning.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the **Canadian Olympic Committee** our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

For more information contact:

Jan Hanson

Director of Communications, Diversity & Safe Sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

Début du Tournoi de l'Ouest



WINNIPEG (16 octobre 2023) - Le Tournoi de l'Ouest de Racquetball Canada débute le 20 octobre au Complexe récréatif Glen Allan à Sherwood Park, en Alberta. Cinquante joueurs de quatre provinces participent à ce tournoi d'une durée de trois jours, organisé par l'Association de

provinces participent à ce tournoi d'une durée de trois jours, organisé par l'Association de racquetball d'Edmonton.

Qui :

- 50 joueurs de l'Alberta, de la Colombie-Britannique, du Manitoba et de l'Ontario.
- Parmi les participants, il y aura des membres de l'Équipe nationale junior qui se préparent pour les prochains Championnats du monde junior en novembre.
- Paul Shanks et Roger HARRIPERSAD (membre du Temple de la renommée de Racquetball Canada), qui ont participé ensemble à des compétitions internationales pour le Canada en tant que membres de l'équipe nationale, seront aussi présents.
- Bob Bear, qui a travaillé aux côtés des membres fondateurs de Racquetball Canada, participera également à la compétition. Les membres fondateurs John Kempo, Howie Rankin et Ken Wilson étaient tous originaires d'Edmonton et ont été intronisés au Temple de la renommée de Racquetball Canada.

Quoi :

- Les Championnats de l'Ouest de Racquetball Canada. Cet événement se déroulera en Alberta au cours des quatre prochaines années, et se tiendra alternativement à Calgary et à Edmonton et les environs.
- Le tournoi comprend plusieurs catégories d'âge et d'aptitudes. Des joueurs âgés de 12 à 79 ans sont inscrits pour y participer.
- Selon la division, il y aura un tournoi à la ronde et un tournoi par élimination.

Où :

- Complexe récréatif Glen Allan; 199, Georgian Way, à Sherwood Park

Quand :

- Les matchs débuteront le vendredi 20 octobre à 17 h. Le tournoi se terminera le dimanche 22 octobre (heure à déterminer).

[Cliquez ici](#) pour accéder aux feuilles de tirage et aux résultats actualisés.

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca powered by